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RG - 0002.P.XVI.2020 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XVI/2020 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się z ofertą 
usług kulturalnych świadczonych na rzecz społeczności lokalnej w 2020 roku 
(Biblioteka i Gminny Ośrodek Kultury). 
Punkt 8.  
Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2019 rok. 
Punkt 9.  
Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok.  
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 
24 listopada 2016 r. ws. nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 
w Nowym Mieście nad Wartą. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej  
Powiatowi Średzkiemu. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały ws.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2028. 
Punkt 15.  
Interpelacje Radnych. 
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Punkt 16.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 17.  
Zamknięcie sesji. 

 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1530 otworzył                       
XVI Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, kierowników jednostek                                 
oraz gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,               
w związku z rezygnacja Radnej skład Rady wynosi 14, natomiast obecnych jest 13,              
w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                     
z terminem 14 dni przed posiedzeniem wraz z porządkiem komisji. Ponadto pan 
Tomaszewski informował, że na posiedzeniu wspólnym komisji Radni omówili 
szczegółowo uchwały, jednak na dzisiejszą sesję zostanie wprowadzona                               
do porządku jeszcze jedna uchwała, również omówiona na wspólnym posiedzeniu 
komisji, jednak nie wprowadzona do porządku obrad: w sprawie zamiaru likwidacji 
Technikum im. Generała Jana Henryka Dąbrowskiego w Nowym Mieście nad Wartą 
w Zespole Szkół w Nowym Mieście nad Wartą przy ul. Szkolnej 1 w Nowym Mieście 
nad Wartą. 

Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad uchwały                      
ws. zamiaru likwidacji Technikum im. Generała Jana Henryka Dąbrowskiego                        
w Nowym Mieście nad Wartą w Zespole Szkół w Nowym Mieście nad Wartą                    
przy ul. Szkolnej 1 w Nowym Mieście nad Wartą została przyjęta 13 głosami za,                  
0 głosów przeciwnych,  0 głosów wstrzymujących. 

 Porządek obrad został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących. 

• Listy z głosowaniem imiennym stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu.  

Porządek obrad przedstawia się następująco:  
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się z ofertą 
usług kulturalnych świadczonych na rzecz społeczności lokalnej w 2020 roku 
(Biblioteka i Gminny Ośrodek Kultury). 
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Punkt 8.  
Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2019 rok. 
Punkt 9.  
Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok.  
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 
24 listopada 2016 r. ws. nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 
w Nowym Mieście nad Wartą. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej  
Powiatowi Średzkiemu. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały ws.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2028. 
Punkt 15.  
Przyjęcie uchwały ws. zamiaru likwidacji Technikum im. Generała Jana Henryka 
Dąbrowskiego w Nowym Mieście nad Wartą w Zespole Szkół w Nowym Mieście 
nad Wartą przy ul. Szkolnej 1 w Nowym Mieście nad Wartą  
Punkt 16.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 17.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 18.  
Zamknięcie sesji. 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                  
i wnioski. 

Przewodniczący informował, że protokół z XV Sesji został opublikowany                          
7 stycznia 2020 r. na stronie BIP Urzędu Gminy, przed podjęciem protokołu otworzył 
dyskusję. W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XV Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Na wstępie Przewodniczący informował iż w miesiącu styczniu uczestniczył 
w spotkaniu Gminnego Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej. Na tym zebraniu 
została omówiona gotowość techniczno- bojowa, ale również od tej strony 
pomocowej dla mieszkańców naszej gminy.  
W miesiącu lutym, dokładnie 17 i 18 odbyły się konkursy na dyrektorów szkół.                       
W dniu 17 lutego odbył się konkurs na Dyrektora SP w Boguszynie i ZS w Chociczy 
w konkursie uczestniczyła Przewodnicząca Komisji Oświaty pani Adela Nowicka, 
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natomiast w dniu 18 lutego odbył się konkurs na Dyrektora ZS w Nowym Mieście                  
i w tym konkursie uczestniczył Przewodniczący Rady. W Boguszynie Dyrektorem 
została dotychczasowa pani Dyrektor p. Irena Borusiak, w ZS w Chociczy                           
pan Roman Jeziorny natomiast w ZS w Nowym Mieście pan Piotr Nowakowski. 
Przewodniczący gratulował Dyrektorom życzył sukcesów.  

Następnie Pan Tomaszewski informował, że w dniu 14/15 marca w SP                           
w Boguszynie odbędzie się XXIV Turniej Tenisa Stołowego, na który serdecznie 
zapraszał.  

W okresie między sesjami wpłynęło kilka pisma m.in. pisma z Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu ws. wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu, oraz o prawidłowości planowanej kwoty długu.  

− Wpłynęło również pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Dolnośląskiego, pismo dotyczyło zaproszenia na I Ogólnopolskie Mistrzostwa 
Samorządów w kolarstwie szosowym dla samorządów. 

− Poza tym pismo od Rady Powiatu Średzkiego z informacją o podjęciu 
uchwały ws. uhonorowania Nagrodą Nobla pani Olgi Tokarczuk.  

− Następnie wpłynęło pismo z firmy handlowo-usługowej Laury Lehmann                  
z prośbą o podjęcie interwencji w firmie ZGO ws. odbioru odpadów od firmy 
p. Lehmann.  

− Poza tym wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej z zaproszeniem                     
na szkolenie dla Komisji Rewizyjnej.  

 Na zakończenie Przewodniczący informował, że dn. 11 marca zbliża się Dzień 
Sołtysa i z tej okazji złożył życzenia Sołtysom.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Aleksander Podemski na wstępie zawiadomił iż zakończył się pierwszy 
etap rewaloryzacji zabytkowego parku w Klęce, termin zakończenia prac                                
to 10 czerwca 2020 roku.  
Wójt informował, że odbył się też nabór na stanowisko Dyrektora Środowiskowego 
Domu w Chromcu, konkurs został rozstrzygnięty, a Dyrektorem została pani Sylwia 
Matuszak.  

Poza tym pan Aleksander Podemski informował, że 2 maja odbędzie się Dzień 
Strażaka, będzie to również Święto Konstytucji 3 Maja. Podczas tej uroczystości 
zostanie przekazany strażakom przebudowany budynek remizy w Nowym Mieście. 
Jeżeli chodzi o wyposażenie tego obiektu to planowany jest zakup profesjonalnej 
pralnicy, środki planowane są z funduszu sołeckiego i z powiatu, być może uda                
się pozyskać środki z Wojewódzkiego Funduszu.  

Złożone zostały również wnioski do Funduszu Gruntów Rolnych, dotyczy                  
to budowy dróg dojazdowych, przygotowywana jest dokumentacja, na następną 
sesję przygotowane również będą zmiany, które pozwolą zabezpieczyć odpowiednie 
środki. Chodzi tutaj o drogi w Boguszynie ul. Krańcowa, Teresie,                                          
oraz w Chwalęcinie.  

Poza tym Wójt wspomniał o dofinansowaniu do publikacji nt. Kościoła                      
pw. Św. Trójcy w Nowym Mieście.  

Gmina planuje również udział w projekcie standardy obsługi inwestora 
samorządu terytorialnego woj. wielkopolskiego. Inicjatywa była ze strony powiatu, 
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projekt realizowane jest przez samorząd woj. wielkopolskiego, projekt ten zakłada 
bezpłatny dostęp do szkoleń z zakresu doradztwa. W ramach tej oferty można                    
by przedstawić grunty w Klęce i Nowym Mieście.  

Został również złożony projekt o dofinansowanie wianków nowomiejskich, 
dofinansowanie w wys. 35 000,00 zł. Ponadto Ochotnicza Straż Pożarna z Wolicy 
Koziej zamierza przeprowadzić warsztaty kronikarskie za 18 000,00 zł.   

Wójt wspomniał o odbiorach remizy, która już praktycznie funkcjonuje, 
należało tylko poczynić zmiany na sali konferencyjnej, aby była ona wykończona 
zgodnie z projektem.       
         Na zakończenie Wójt informował, że w ramach dofinansowania dróg 
samorządowych otrzymano pieniądze na ul. Szkolną, umowa jest podpisana, termin 
wykonania to 31 sierpnia, prace wkrótce mają się rozpocząć. Sprawdzone zostały 
kanały odwodnieniowe, będzie wymiana tego kanału.  

Jeżeli chodzi o duże inwestycje- to trwają prace przy budowie oczyszczalni                   
w Boguszynie oraz prace związane z przebudową drogi w Chwalęcinie.  
 
Ad 7) Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych.                             
Zapoznanie się z ofertą usług kulturalnych świadczonych na rzecz społeczności 
lokalnej w 2020 roku (Biblioteka i Gminny Ośrodek Kultury). 

Jako pierwsza głos zabrała pani Małgorzata Pacholska Dyrektor Biblioteki, 
która informowała, że Biblioteka Publiczna w Nowym Mieście nad Wartą                                    
to nie tylko miejsce, gdzie gromadzi się i udostępnia książki. To także przyjazne 
miejsce  spotkań dla mieszkańców gminy oraz komunikacji społecznej, pozyskiwania 
i udzielania informacji przede wszystkim o regionie. Cele i kierunki działania 
instytucji określa Ustawa o bibliotekach. Przyjęte kierunki działania uwzględnione           
w rocznym planie pracy oparte są o kalendarz wydarzeń i rocznic oraz potrzeb jej 
mieszkańców. 

▪ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
Następnie głos zabrał pan Maciej Kuderczak Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury, który informował, że działalność Gminnego Ośrodka Kultury zgodnie                     
ze statutem swojej działalności służy zaspokajaniu potrzeb kulturalnych 
mieszkańców gminy. Podstawowym celem GOK-u jest pozyskanie społeczeństwa        
do aktywnego uczestnictwa w kulturze oraz współtworzenia jej wartości. 

▪ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad 8) Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2019 rok. 
Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2019 rok zostało odczytane 

przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Marka Banaszaka.  
▪ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 
 
Ad 9) Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok.  

Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok 
zostało odczytane przez Przewodniczącego Komisji Pana Piotra Bąka.  

▪ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, informując iż uchwała była 
omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji, wymieniona w uchwale  
nieruchomość położona w miejscowości Nowe Miasto nad Wartą, oznaczona                      
jako część działki o nr ewidencyjnym 728 o pow. 0,5080 ha oraz nr ewidencyjnym    
732 o pow. 0,0419 ha, dotychczas była przedmiotem umowy dzierżawy,                                
która zawarta była na czas określony trzech lat. W dniu 22.01.2020 r. dzierżawca 
zwrócił się z ponownym wnioskiem o oddanie mu nieruchomości w dzierżawę. 
Komisje zaopiniowały uchwałę pozytywnie z zastrzeżeniami, następnie 
Przewodniczący otworzył dyskusję.  
Głos zabrali: 

▪ Radny Waldemar Tomaszewski 
▪ Radna Halina Jankowska 
▪ Wójt Gminy Aleksander Podemski 
▪ Radny Wincenty Pawelczyk 
▪ Radny Juliusz Twardowski 
▪ Radny Feliks Stratyński 
▪ Radna Zofia Kędziora 
▪ Pani Honorata Nawrocka Sekretarz Gminy 
▪ Radny Marek Banaszak 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.                                                    
➢ Na sali posiedzenia pozostało 12 Radnych, salę obrad opuścił Radny Piotr 

Bąk.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 2 Radnych, 5 głosów przeciwnych,                 

5 głosów wstrzymujących. 
 Uchwała nie uzyskała akceptacji Rady. 

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Rady Gminy Nowe Miasto                         
nad Wartą z dnia 24 listopada 2016 r. ws. nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję,         
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XVI/125/2020 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
27 lutego 2020 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   
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Ad 12) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej  
Powiatowi Średzkiemu. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję,         
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XVI/126/2020 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
27 lutego 2020 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 13) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję,         
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
1 głos wstrzymujący. 

 Uchwała Nr XVI/127/2020 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
27 lutego 2020 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 14) Przyjęcie uchwały ws.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2020-2028. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję,         
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
1 głos wstrzymujący. 

 Uchwała Nr XVI/128/2020 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
27 lutego 2020 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 15) Przyjęcie uchwały ws. zamiaru likwidacji Technikum im. Generała Jana 
Henryka Dąbrowskiego w Nowym Mieście nad Wartą w Zespole Szkół                                  
w Nowym Mieście nad Wartą przy ul. Szkolnej 1 w Nowym Mieście nad Wartą.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję,         
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XVI/129/2020 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
27 lutego 2020 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   
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Ad 16) Interpelacje Radnych. 
Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      

z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 17) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radny Powiatowy pan Stefan Kominek, pytał czy już wiadomo kiedy nastąpi 
profilowanie dróg gminnych. Radny prosił również o zabezpieczenie środków 
na remont drogi w Kruczynku w kierunku dwóch gospodarstw.  

➢ Radny Juliusz Twardowski pytał czy udałoby się zrobić rozeznanie                             
czy opłacałoby się zatrudnić jedną osobę zajmującą się RODO na wszystkie 
jednostki. Być może finansowo dla Gminy byłoby to korzystniej. 

Pani Sekretarz deklarowała, że rozezna się w temacie i na następnym 
posiedzeniu przedstawi Radnym kalkulację.  
 Wójt informował, że okresie wiosennym rozpoczną się prace związane 
z profilowaniem dróg. (…) Jednak jest całe mnóstwo takich dróg i należy                  
się zastanowić od kogo zacząć. (…)  
 Radny Kominek informował, że tej drogi nie da się remontować                    
bez końca, w tej chwili sprawę rozwiąże tylko nawierzchnia asfaltowa,                   
gdyż kruszywo było nawożone już kilka razy i nie ma po nim śladu.  

➢ Radny Juliusz Twardowski prosił o interwencję Radnych Powiatowych                    
ws. remontu drogi z Nowego Miasta do Wolicy Koziej. Chodzi szczególnie               
o wycięcie poboczy, gdyż ta woda z asfaltu nie ma gdzie schodzić.   

Przewodniczący dodał, że przy tej okazji można załatać w tym miejscu 
dziury.  

➢ Radny Feliks Stratyński informował, że droga ta w ogóle nie ma odwodnienia. 
Radny pytał co z promem.  

Radny Pan Stefan Kominek informował, że już kilka osób zgłaszało,                  
że prom jest a nie pływa, Radny ma zapewnienie, że ok. 15 marca 
zacznie pływać. (…) 
Radna Powiatowa pani Agnieszka Król, informowała, że w dniu 
dzisiejszym otrzymała zapewnienie, że firma PCI zrobi wszystko,                
aby od 15 marca prom ruszył już normalnie, planowo. Natomiast                     
w okresie zimowym nie ruszył z prostej przyczyny- nie było 
zabezpieczonych środków w budżecie. 

➢ Mieszkaniec Nowego Miasta n. Wartą pan Paweł Marciniak pytał jakie                     
są odsetki od zaciągniętego kredytu.  

Pani Skarbnik Elżbieta Mnich informowała, że odsetki od pożyczki                   
są stałe, liczone są od kwoty zadłużenia, a więc w tej chwili płacimy 
kwartalnie ok. 4 600,00 zł. Jeżeli chodzi o kredyt długoterminowy,            
który chcemy zaciągnąć, choć nie jest on jeszcze zaciągnięty gdyż nie 
było takiej potrzeby. Jeżeli będzie on zaciągany to należy najpierw 
zrobić przetarg i wybrać najkorzystniejszą ofertę, która najmniej narazi 
gminę na koszty. Reasumując pożyczka jest z Wojewódzkiego 
Funduszu i zależna jest od kwoty zaległości, a stopa procentowa                    
jest stała.  
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Pan Marciniak pytał ile wyniesie zabezpieczenie deficytu.  
Pani Skarbnik informowała, że to będziemy wiedzieć dopiero w jakich 
terminach będziemy zaciągać dalsze transze pożyczki. W tej chwili 
mamy zaciągniętą transze z 2018 roku, tj. 650 000,00 zł, w tym roku jest 
zamiar zaciągnięcia reszty. Gmina do 2025 roku chce to spłacić, dlatego 
kwota odsetek uzależniona jest od tego kiedy otrzymamy tą pożyczkę.   

Pan Marciniak proponował spłatę deficytu na zasadzie samoopodatkowania, 
proponując podjęcie uchwały w temacie. (…) 

Przewodniczący informował pana Marciniak, że każdy mieszkaniec                          
ma inicjatywę uchwałodawczą, może zebrać odpowiednią podpisów 
pod swoją propozycją i wnieść na obrady projekt uchwały.  

Pan Marciniak w odniesieniu do komisji skarg, wniosków i petycji, w związku 
z nieobecnością Przewodniczącego komisji pana Piotra Bąka zwrócił                               
się do Radnego Feliksa Stratyńskiego, z informacją iż sprawozdanie komisji                
z działalności za 2019 rok było lakoniczne, a w zeszłym roku pan Marciniak 
składał petycję i do dnia dzisiejszego nie uzyskał odpowiedzi, a ustawa                     
o samorządzie gminnym wyraźnie mówi, że Radny ma obowiązek 
utrzymania więzi z mieszkańcami. Poza tym petycje złożone przez pana 
Marciniaka nie zostały zamieszczone na stronie Urzędu Gminy, a taki jest 
obowiązek. (…) 
Pan Marciniak informował, że złożył propozycję przedstawienia Radnym 
prezentacji multimedialnej ws. przedchrześcijańskiej historii, pan Marciniak 
prosił Przewodniczącego o  informację czy jest jakiś przepis zakazujący 
przedstawienie takiej prezentacji na sesji Rady Gminy. Jeżeli Radni nie                      
są zainteresowani tym tematem być może mieszkańcy oglądający transmisję 
sesji będą nim zainteresowani.  
 Pan Przewodniczący informował, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
zezwolił na przedstawienie takiej prezentacji, ale jeżeli uważa pan, że Radni 
nie wykazują zainteresowania, a chce pan zaprezentować się mieszkańcom                 
to Przewodniczący proponuje wspólnie z Biblioteką bądź Gminnym 
Ośrodkiem Kultury zorganizować takie spotkanie dla mieszkańców i wtedy 
się okaże jakie jest zainteresowanie.  
 Następnie pan Paweł Marciniak zwrócił się do pani Dyrektor Biblioteki, 
która przedstawiła w sprawozdaniu plan pracy na rok 2020, gdzie jesienią 
planuje się organizację halloween, mieszkaniec pytał na czym to będzie 
polegało i kto to zainicjował.  
 Pani Małgorzata Pacholska informowała, że zabawa halloweenowa                   
w Bibliotece trwa od kilku lat, zainicjowała tą zabawę pani Dyrektor, polega 
na tym, że dzieci przebierają się w dowolne stroje, czytają książki, bawią                    
się nie ma żadnego chodzenia po domach za cukierkami.  
 Pan Marciniak wyraził zdanie, że Radni będący chrześcijanami wiedzą, 
że jest to otwarcie się na okultyzm czemu pan Marciniak się sprzeciwia.  
 Pani Pacholska informowała, że to decyzja rodziców, gdyż to rodzice 
przysyłają dzieci na te zajęcia. 
 Przewodniczący dodał, że Radni nie mają wpływu na organizację zajęć 
dla mieszkańców i dzieci z terenu gminy.     



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 10 
 

      
Ad 18) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1840 Przewodniczący zamknął XVI Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak         /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. 
Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
Zał. 2. 
Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2019 rok. 
Zał. 3. 
Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji za 2019 rok. 
Zał. 4. 
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się z ofertą usług kulturalnych świadczonych na rzecz 
społeczności lokalnej w 2019 roku- Biblioteka 
Zał. 5. 
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się z ofertą usług kulturalnych świadczonych na rzecz 
społeczności lokalnej w 2019 roku- Gminny Ośrodek Kultury). 


